
 
 

ZAPISNIK 
 
 

9.seje UO LD Čaven, ki je potekala 23.8.2023 v prostorih lovske koče LD v Gojačah s pričetkom 
ob 19. uri z naslednjim 
 
DNEVNIM REOM: 
 

1. Pregled zapisnika zadnje seje, 
2. Poročilo gospodarja (delo, odstrel, ….), 
3. Poročilo o inšpekcijskem nadzoru lovskega inšpektorja, 
4. Zamenjava računovodskega servisa 
5. Obravnava cenika oddaje lovske koče 
6. Investicijska dela v lovski koči, 
7. Pregled prispele pošte in tekoče zadeve. 

Prisotni: Batagelj Silvo, Česnik Marko, Stojan Slejko, Jože Velikonja, Minkuž Rok, Rebek Jožko, 
Darjo Vodopivec in Zdravko Doplihar 

 
Odsotni:, Rojc Franc, Pišot Hinko,  
 

Ad1 
Pregledan je bil zapisnik 8. seje, kjer je bilo ugotovljeno, da so sklepi realizirani.  
Sklep UO št. 9/1-2023: zapisnik soglasno potrjen 
 

Ad2 
Predsednik poroča, da je gospodar nepričakovano odsoten zaradi drugih obveznosti, zato bo ta 
točka prenesena na naslednjo sejo v septembru. 
 

Ad3 
Starešina poroča o inšpekcijskem nadzoru po vprašanju čuvajske službe s strani lovske inšpekcije. 
Pri tem predlaga, da podpišemo pogodbo tudi z dvema čuvajema, ki sta izpit opravili konec leta 
2022. Po razpravi je bil sprejet Sklep UO št. 9/2-2023: Pogodbo o opravljanju lovsko čuvajske 
službe se podpiše z Fišar Tadejem in Česnik Markom. 
Lovska družina tako ima 4 lovske čuvaje (Vidmar, Štucin, Česnik, Fišar). 
 

Ad4 
Predsednik poroča, da je dosedanja računovodkinja Elvina zaradi bolezni odpovedala sodelovanje 
in predlagala novo. Opravljen je bil razgovor z novo računovodkinjo Saro Vodopivec iz Kamenj 
(kikane). Cena bo približno enaka, račun bo izstavljala mesečno. Sklep UO št. 9/3-2023: 
Starešina podpiše novo pogodbo s Saro Vodopivec. Blagajnik poskrbi za prenos poslovanja 
 

Ad5 
Oskrbnik lovske koče poroča, da je koča zasedena 100%, zato predlaga povišanje cen ki je že 
desetletje enaka. Po razpravi je bil sprejet Sklep UO št. 9/4-2023: zimski najem koče znaša 200€, 
letni 170€, za naše člane je enoten in znaša 50€. Cenik prične veljati s 1.9.2023.  Z Mavrič 
Jožkom, ki je dolgoletni najemnik lovske koče za večino vikendom med oktobrom in mesecem 
majem, je potrebno vzpostaviti kontakt in uskladiti poseben cenik. 



 
 
 
 

Ad6 
Predsednik poroča o izvedenih investicijskih delih  v lovski družini in pridobljenih predračunih. 
Zaradi dopustov se bodo dela pričela izvajati v mesecu septembru. Sklep UO št. 9/5-2023: 
Prisotni člani se seznanijo z dosedanjim delom in pridobljenimi predračuni. 
 

Ad7 
- Jesenski posvet in Miličev memorial bo potekal 30 septembra. 
- Česnik Marko poroča o delu in pripravah pripravnika Ušaja na izpit iz varnega rokovanja z 

orožjem. 
- Predsednik poroča, da se je udeležil proslave na Mali Gori, ki ga je organiziralo PD 

Ajdovščina, sekcija Kamnje. Sklep UO št. 9/6-2023: planinski sekciji Kamnje se za 
njihovo požrtvovalnost in delo, tudi na področju lovstva in dobro sodelovanje podeli 1 
kom manjše divjadi. 

- Predsednik poroča o izvedenih ukrepih v zvezi s poplavami na Koroškem s strani LZS in 
aktivnosti zelenega sklada pri LZS. Sklep UO št. 9/7-2023: LD za ta namen donira  10€ 
po članu, kar je tudi priporočilo LZS. 

- Marko Česnik poroča o škodi po medvedu na območju Podstrela in  na Vrtovinski planini.. 
Sklep UO št. 9/8-2023: na ZGS se poda prijavo škode 

- Člani poročajo o kršitvah Purger Benjamina. Sklep UO št. 9/9-2023: Pridobi se materialne 
dokaze in uvede disciplinski postopek zoper Purgerja. 

 
Seja je bila zaključena ob  20 uri in 15minut  
 
 
 
Zapisnikar        Silvo Batagelj 
Jože Velikonja       starešina LD 


